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La família BONELL TUSET
agraeix les mostres de condol rebudes 

per qui fou

BONAVENTURA BONELL ARENY
Que va morir el 10 d’abril,

a l’edat de 68 anys.

TANCAMENT DEL 2011

El PS diu que la gestió dels 
comptes va ser “acurada”
El Partit Socialdemòcrata va ex-
posar el seu parer sobre el tanca-
ment de comptes del 2011. Així, 
diuen que “igual que l’any 2010, 
el 2011 el dè� cit s’ha situat al 
voltant dels cinquanta milions 
d’euros” i conclouen que “aquest 
és el resultat evident de la política 
d’acurada gestió pressupostària 
duta a terme pel Govern social-
demòcrata” el 2010 i “els quatre 
primers mesos del 2011”. Recor-

den que els dè� cits del 2008 i el 
2009 van superar els 100 milions i 
“emplacen” el Govern que, “com a 
mínim, mantingui aquesta orien-
tació” . Afegeixen que el resultat 
s’ha aconseguit reduint inversi-
ons i transferències de capital i 
destaquen que el PS “amb molta 
més despesa d’inversió, va arribar 
gairebé al mateix dè� cit”.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

COLLEGIS

Nova junta 
dels dietistes

El Col·legi de Dietistes i 
Nutricionistes d’Andorra 
(CDNA) ha renovat la seva 
junta. Alba Reguant serà la 
presidenta i Katia Durich 
la vicepresidenta, mentre 
que els càrrecs de secretària 
i tresorera estaran en mans 
de Mercè Martisella. Marta 
Pons, Berta Jiménez i Mercè 
Gomez seran vocals.

Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

SESSIÓ PARLAMENTÀRIA

La sessió del Consell General 
del 19 d’abril, en què entre altres 
qüestions s’ha de debatre la presa 
en consideració de la proposició 
de llei sobre la rebaixa dels anys 
per obtenir la nacionalitat i les 
modi� cacions a la llei del matri-
moni, també servirà per respon-
dre a les deu preguntes entrades 

a tràmit pel grup parlamentari 
socialdemòcrata, i que han estat 
publicades en el Butlletí del Con-
sell General.

El conseller Gerard Barcia vol 
saber per què el Govern ha con-
sentit que els bancs apliquessin 
un augment de les comissions per 
pagar amb targeta de crèdit. 

D’altra banda, Jaume Bartu-
meu ha entrat una pregunta per 
conèixer quin és el pla de desen-
volupament de l’adopció o trans-
posició de les normes i directives 
que acompanyen l’aplicació de 
l’Acord Monetari. A més, la futura 
O� cina del Joc també ha motivat 
una de les preguntes.  

La consellera Rosa Gili ha 
qüestionat el Govern sobre la re-
baixa del 20% en les subvencions 
atorgades a les escoles espanyoles 
i franceses per comprar material 
pedagògic i de funcionament. De 
la seva banda, Sílvia Bonet qües-
tiona l’executiu sobre els motius 
per convocar un concurs inter-
nacional per a l’assessorament en 
l’accés i la distribució de medica-
ments a Andorra, i la posterior 
anul·lació.

L’heliport també ha centrat 
una de les preguntes socialdemò-

crates, concretament la que vol 
saber a partir de quina normativa 
s’ha licitat la construcció de l’he-
liport nacional. 

D’altra banda, Barcia qüesti-
ona quins són els inversors a qui 
es dirigeix realment l’emissió de 
deute públic. 

Finalment, els socialdemò-
crates volen saber les actuacions 
diplomàtiques per sol·licitar l’ex-
clusió d’Andorra de la llista de pa-
radisos � scals. 
Agències // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Deu preguntes del PS per al 
Consell General del dia 19


